

Welcome to Potsdam!

The Erasmus Student Network Potsdam (**ESN Potsdam**) welcomes you to the University of Potsdam! We are part of the Erasmus Student Network (**ESN**), one of the largest student associations in Europe. The goal of ESN is to support the international students' integration into their new host university and to connect students with each other. To do so, we organize events for international and local students and our program serves as an intercultural platform to help you settle in Potsdam. As for ourselves, we are students at the University of Potsdam and work as volunteers in ESN!

For the upcoming winter semester, we have planned various fun events for you. You will get to know Potsdam, meet new friends and much more. In the beginning of the semester, you will also have the chance to get one of our welcome bags, including some snacks and goodies for a good start of the semester. Our program includes something for each and everyone, no matter your interests!

Welcome Weeks 2025 with ESN Potsdam - A small selection

02.10.2025 **Campus Tour Neues Palais** - 13:00 - Bus Stop "Campus Universität"

04.10.2025 **Campus Tour Golm** - 12:00 - Train Station Golm

06.10.2025 **Campus Tour Griebnitzsee** - 12:00 - Train Station Griebnitzsee

06.10.2025 **Welcome Introduction + Welcome Bags** - 18:00 - Campus Griebnitzsee (Room tba)

24.10.2025 **International Dinner** - 18.00 - Campus Griebnitzsee (Room tba)

!Save the Date: Warschau Trip (30.10.-02.11.)!

Many more fun activities will follow!

You can find all of our events, dates, and information at www.esn-potsdam.de or **Instagram** (<https://www.instagram.com/esnpotsdam>). These pages will be updated regularly so make sure to keep track for any additional events!

If you have any questions or problems, just mail us at info@esn-potsdam.de or text us on Instagram.

We are looking forward to meeting you! ❤️

Your ESN Potsdam Team

Instagram	Pretix	Website
		

Herzlich willkommen in Potsdam!

Wir vom Erasmus Student Network Potsdam (**ESN Potsdam**) begrüßen Dich ganz herzlich an der Universität Potsdam. Wir sind Teil des Erasmus Student Network (**ESN**), einer der europaweit größten Studentenorganisationen. Ziel von ESN ist es, die Integration von internationalen Studierenden und ein Miteinander an den Hochschulen zu fördern. In Potsdam liegt uns insbesondere die kulturelle Interaktion durch die Organisation von Veranstaltungen für internationale und deutsche Studierende am Herzen. Wir sind selbst Studierende an der Uni Potsdam und setzen uns ehrenamtlich für ESN ein!

Im kommenden Wintersemester wird es wieder viele spannende und spaßige Veranstaltungen geben. Dort kannst du Potsdam kennenlernen, Freundschaften schließen und vieles mehr.

Zudem verteilen wir zu Beginn des Semesters wieder unsere berühmten Welcome Bags mit nützlichen Informationen und Goodies.

Bei unseren Veranstaltungen ist für jede und jeden das Richtige dabei!

Welcome Weeks 2025 mit ESN Potsdam - Eine kleine Auswahl

02.10.2025 **Campus Tour Neues Palais** - 13:00 - Bushaltestelle "Campus Universität"

04.10.2025 **Campus Tour Golm** - 12:00 - Bahnhof Golm

06.10.2025 **Campus Tour Griebnitzsee** - 12:00 - Bahnhof Griebnitzsee

06.10.2025 **Welcome Introduction + Welcome Bags** - 18:00 - Campus Griebnitzsee (Raum tba)

24.10.2025 **International Dinner** - 18.00 - Campus Griebnitzsee (Raum tba)

!Save the Date: Warschau Trip (30.10.-02.11.)!

Weitere tolle Events folgen!

Alle aktuellen Termine, Veranstaltungen und Informationen findest du auf www.esn-potsdam.de oder **Instagram** (<https://www.instagram.com/esnpotsdam>).

Wenn du Fragen oder Probleme hast, dann schreib uns an info@esn-potsdam.de oder auf Instagram.

Wir freuen uns auf dich! 💙

Dein ESN Potsdam Team

Instagram	Pretix	Website
		